東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 001/23-24 「青年創科未來社區規劃大賽 2023」頒獎典禮

敬啟者:

為提升 貴子弟的科技知識及培養關愛助人的精神,本校已為 貴子弟報名參與「青年創科 未來社區規劃大賽 2023」。現誠邀 貴子弟出席比賽的頒獎典禮,並領取參賽證書、嘉許狀及紀 念品。有關典禮詳情臚列如下:

日 期:	九月二日 (星期六)
時 間:	上午 10:00 - 下午 1:00
地 點:	香港科學園高錕會議中心
集合時間及地點:	上午 9:30/東鐵大學站 B 出口
解散時間及地點:	下午 1:00 /香港科學園高錕會議中心
服 飾:	整齊學校校服

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次外出活動,並於九月二日(星期六)將已填妥之通告回條逕交張栩生老師,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與張栩生老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

班號:



二零二三年九月一日

東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 001/23-24 「青年創科未來社區規劃大賽 2023」頒獎典禮

敬覆者: 本人為	班學生	之家長,已知悉上述通告之內容,並
* 同意 /	不同意敝子弟参加	「青年創科未來社區規劃大賽 2023」頒獎典禮。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:	
家長姓名:	

家長聯絡電話:_____

學生聯絡電話:_____

二零二三年 月 日

註:刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Activity Circular 001/23-24</u> <u>YITFPC Competition Ceremony</u>

1st September 2023

Dear Parents

To enhance your child's technological knowledge and cultivate a spirit of caring and helping others, our school has nominated your child to participate in the YITFPC competition. We cordially invite your child to attend the award ceremony of the competition, where they will receive a certificate of participation, commendation letter, and souvenirs. Details of the ceremony are as follows:

Date :	2 nd September 2023 (Saturday)
Time :	10:00 am to 1:00 pm
Venue :	Charles K. Kao Auditorium, Science Park, Shatin
Gathering time and venue :	9:30 am at Exit B at University Station
Dismissal time and venue :	1:00 pm at Charles K. Kao Auditorium
Dress Code :	School Uniform

Please return the signed reply slip to Mr. Cheung Hui Sang on 2nd September 2023 (Saturday). Please feel free to contact Mr. Cheung Hui Sang on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.